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BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
ZENIČKO-DOBOJSKI KANTON 
OPĆINA TEŠANJ 
OPĆINSKI NAČELNIK 
 

Tel: 032 650 547 
Fax: 032 650 220 

  

Pozvani: 
MZ: Edin Hasaničević, predsjednik Skupštine MZ Jelah; Unkić Mirvet, predsjednik Savjeta MZ Jelah 
Javni dužnosnici: Esmir Subašić, predsjedavajući OV; Ismet Zeničanin, vijećnik, Rasim Omerbašić, vijećnik; Mirza Unkić, vijećnik; 
Dajana Bašić, vijećnik; Amil Buljubašić, zastupnik ZDK; Maid Unkić, zastupnik ZDK; Senad Subašić, zastupnik u Parlamentu FBiH; 
Nedžada Agić, javni pravobranilac; Ismar Alagić, savjetnik ON-a 
NVO: Vahid Festa, Senad (N) Subašić, NVO; Edin Jašarević; Husein Alibalić; Irfan Garić; Hajrudin Džanić 
 
Prisutni: 
Nihada Ćosanović, z-nik Predsjednika Skupštine MZ-e, Osman Beširević, član Skupštine, Ismet Zeničanin, Mirza 
Unkić, Dajana Bašić, Amil Buljubašić, Maid Unkić, Senad Subašić, Nedžada Agić, Ismar Alagić 
Vahid Festa, Senad (N) Subašić, NVO; Edin Jašarević; Husein Alibalić; Irfan Garić; Hajrudin Džanić 
 
Općina Tešanj: Fuad Šišić, Nadir Medarić, Nermina Kotorić 
Predsjedava: Fuad Šišić 
 
Vrijeme: 28.03.2012. od 10,00 do 11,15 
Zapisnik: 28.03.2012 
 
Tema: 
Urbanističko rješenje CENTAR, Jelah 
 
Vahid  
NK Borac, treba sportska dvorana za razvoj sporta ali nema stava Skupštine MZ Jelah  
Smatra da se može usuglasiti rješenje i da razlike nisu velike 
Senad: 
Kritika na vođenje razgovora oko usaglašavanja rješenje, smatra da je vaninstitucionalno, i da MZ nema priliku 
Nihada: 
Skupština MZ Jelah podržava rješenje koje je bilo na početku podržano!? 
Nije mogla objasniti koje je to rješenje 
Ismet: 
Regulacioni plan 2002. godine (tada je rečeno da se dvorana pravi na “Ciglani”, ali zahtjevom MHBA za pogon to je izmijenjeno) 
U izradi prijedlog Nacrta  se išlo na dimenzije košarkaškog igrališta po zahtjevima EU takmičenja 
Skupština MZ će zauzeti končan stav kada Načelnik to zatraži 
Osman Beširević (član Skupštine MZ): 
Smatra da treba vidjeti zaključke Skupštine MZ Jelah, Skupština MZ Jelah nije nikada rekla da želi samo sportsku dvoranu 
Prave za svoje potrebe ljudi u Jelahu, nema zagušenja saobraćaja zbog ovog sadržaja. 
 
Općinski načelnik 
Pokazao varijantu 4a koju je u Januaru 2011 podržala Skupština MZ Jelah na kojoj piše na mjestu KSC da je Sportska dvorana, 
zatim pročitao tekstualni dio Nacrta u kome piše da pored Sportske dvorane imamo sadržaje za: ulazni hol, vjetrobran, kafeterija i 
biletarnica, pristupna stepeništa i tribine za gledaoce te protivpožarni izlazi. TO JE SVE! 
Konstatovao da je MZ Jelah bila uključena u izradu rješenja potpuno, više od Općinskog načelnika, a da poslednjih 20 dana 
Općinski načelnik pokušava razgovarati sa građanima (potpisnicima građanske inicijative) i drugim zainteresovanim stranama 
kako bi sam stekao neposrednu sliku i objasnio nastalu situaciju. To nije nikako vaninstitucionalno i zaobilaženje bilo koga.
Istakao da će svakako tražiti da se Skupština MZ Jelah ponovo izjasni o optimalnom rješenju nakon svih rasprava, i ne misli 
predlagati Općinskom vijeću rješenje koj nema podršku i organa MZ Jelah. 
Ismet  
Rasprava Hamidović: drugačije je pričao 
Senad  
Tražena je multifunkcionalna dvorana (kulturne i sportske sadržaje), sve ostalo su tehnička rješenja 
Može se pomjeriti KSC prema nazad a da se izostavi stambeno-poslovni prostor 
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Senad (N) 
Potrebe su Jelaha složene, nisu samo sportske, treba uključiti i ostale potrebe (kulturne i druge) 
Da se usaglasi i počne raditi 
Amil: 
Želja za maksimalnim sportskim objektom 
Misli da se može uklopiti urban rješenjem sa objektima ispred a ne sa Šoping centrom 
Objekat za administrativne potrebe 
Ići na max dimenzije sportskog terena a ostalo neka se uklopi 
Garić: 
Dodatno pojašnjenje od Nermine za prijedlog 
Treba uzeti u obzir dugoročnost rješenja 
Ismar: 
Predlaže da se obrati pažnja na kulturne sadržaje, dvorana 40x20 koju je iznio urbanista bi mogao biti dovoljan 
Ostale sadržaje uklopiti 
Osman: 
Koliko zemljišta ima na raspolaganju? Neka struka odradi svoje, i MZ i Općina, da se  ne pretvara u politiku! 
Senad: 
Traži dodatne podatke za novu sjednicu Skupštine MZ Jelah 
 
Općinski načelnik: 
Svi podaci su poznati i javni, nije problem da se dostavi sve što je dodatno potrebno kako bi članovi Skupštine MZ Jelah mogli 
sagledati sve detalje i opredijeliti optimalnu varijantu konačnog rješenja. 
 
Zaključci 

1. Dostaviti organima MZ Jelah dodatne materijale: 
1. Tekstualni dio Nacrta prvobitnog rješenja 
2. Dimenzije raspoloživog prostora  
3. Diskusije sa sastanaka koje je vodio Općinski načelnik 

 
 
 

 

 Dostaviti: 
1. web 
2. a/a 

Općinski načelnik 
Fuad Šišić 
 


